
Morawiecki o Caracalach: "Nie zrywamy
negocjacji"

Negocjacje umowy offsetowej, mającej towarzyszyć kontraktowi na zakup 50 śmigłowców
wielozadaniowych Caracal, trwają i są bardzo trudne - powiedział wicepremier, minister
rozwoju Mateusz Morawiecki w piątek w Opolu. Od efektu negocjacji zależy umowa na
zakup śmigłowców.

Morawiecki odniósł się w ten sposób do pytania PAP o piątkowe doniesienia Radia Zet i Naszego
Dziennika. Sugerują one, że wart ok. 13,3 mld zł kontrakt na Caracale jest bliski zerwania wobec
impasu w prowadzonych przez Ministerstwo Rozwoju negocjacjach umowy offsetowej.

Te negocjacje są bardzo trudne, ale negocjacje lubią ciszę, więc szczegółów negocjacji z Airbus
Helicopters nie mogę ujawniać. One są prowadzone w sposób bardzo rzetelny po naszej stronie

— zapewnił minister rozwoju.

Chcemy rzeczywiście, żeby ta transakcja się domknęła, ale chcemy, żeby ona domknęła się na
warunkach jak najlepszych dla nas, czyli negocjujemy umowę offsetową w takim rozmiarze, aby była
korzystna. W ostatnim czasie, jeżeli nastąpiło jakieś usztywnienie stanowiska ze strony francuskiej,
to my oczywiście twardo negocjujemy, ale szczegółów nie będę podawał

— zastrzegł.

Morawiecki podkreślił, że Ministerstwo Rozwoju negocjuje umowę offsetową z intencją
„pozytywnego zakończenia tego kontraktu, tej inwestycji”.

Więcej na wPolityce.pl
Foto: M.Żegliński

http://wpolityce.pl/polityka/303505-morawiecki-zabiera-glos-ws-kontraktu-na-caracale-nie-wycofujemy-sie-nie-zrywamy-nie-zawieszamy-tych-negocjacji

